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Topic selection and purpose 
选题及目的 

（What is the research topic of the Ph.D. stage plan? The meaning and value of its topic selection? 
Does the proposed research plan have practical significance? ） 

（博士阶段计划研究的课题是什么？选题意义及价值？提出的研究计划是否有实际意义？） 



Literature review 
文献综述 

（Explain the current research status and research results of this topic? What theories are 
related to this topic? How do these theories explain the topic? Existing shortcomings and 
areas for improvement? ） 

（阐述该选题的研究现状及其研究成果？有哪些理论与该选题有关？这些理论是如何阐述该

选题的？存在的缺点及需改进的地方？） 



Data collection methods and research methods 
资料搜集方法及采用的研究方法 

（Explain the method of collecting research data. And the research methods to be used, including the 
purpose of the analysis and the logic of the analysis） 

（说明搜集研究资料的方法？以及将采用的研究方法，包括分析的目的和分析逻辑） 



Project research progress 
课题研究进程 

（Describe the time schedule of the topic research） 

（说明课题研究的时间进程安排） 


